L’imparfait ou le passé composé 

 Imperfekat koristimo kako bismo opisali situaciju koja je trajala izvesno (neodređeno) vreme u prošlosti
Il était avec une fille devant la piscine.  – Bio je sa devojkom ispred bazena.
Koristimo ga i kako bismo opisali predmet ili osobu
Elle portait un châpeau et un pull large. -  Nosila je kapu i veliki prsluk.

 Passé composé koristimo kako bismo opisali situaciju koja je imala ograničeno trajanje u prošlosti
La Deuxième Guerre Mondiale a duré de 1939 à 1945 – Drugi Svetski Rat je trajao od 1939 do 1945. God.
Takođe ga koristimo kako bismo opisali sukcesiju (redosled) dešavanja.
Il s’est lévé, il a brossé les dents, il a déjeuné et il est allé à l’école. -  Ustao je, oprao zube, doručkovao i otišao u školu. 

Vežba : Dopunite rečenice imperfektom ili Passé composé-om :
Ce matin, je ________ au supermarché (aller) :
Au Février, il _______ de 8 à 16 heures.  (travailler)
La maison ________ petite et vieille. (être)
Dans sa jeunesse, elle ________ comme boulangère[footnoteRef:1]. (travailler) [1:  Boulanger, boulangère - pekar] 

[bookmark: _GoBack]C’______  une grande expérience. (être)

